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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 26 sierpnia 2020 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 745, a zakończono o godz. 1145  
 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Dobek Jarosław, 
3) Foleżyński Dariusz, 
4) Marciniak Natalia. 

  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr – Skarbnik 

4) Brycka Urszula – Dyrektor MGZUO 
5) Dyrektorzy szkół: 

a) Kamień Krajeński – Gwizdała Beata 

b) Duża Cerkwica – Liss Mariusz 
c) Zamarte – Sabatowska Monika 

 
  

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia, z propozycją 

rozszerzenia o dodatkową uchwałę w ramach pkt I.7. porządku obrad, a 

mianowicie pozostałych projektów uchwał.   

 

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawy oświatowe.  
2. Ustalenie średniej ceny paliwa na rok szkolny 2020/2021.  

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień 
Krajeński za I półrocze 2020 r. 

4. Zmiany w budżecie na 2020 rok.  

5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 
konserwatorskie. 

6. Petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa 
miejscowego.  

7. Pozostałe projekty uchwał: 

- Zmiany w WPF.  
 

 II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      
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Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Sprawy oświatowe.  

 Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MGZUO w Kamieniu 
Krajeńskim Urszula Brycka.  
 Następnie przestawienia informacji dot. funkcjonowania 

poszczególnych szkół na terenie Gminy Kamień Krajeński dokonali ich 
dyrektorzy.    

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Na zadawane pytania odpowiedzi udzielali Dyrektor MGZUO oraz dyrektorzy 

poszczególnych szkół. 

Dyrektor MGZUO Urszula Brycka poinformowała, że przechodzi na 

emeryturę. Podziękowała zatem radnym na współpracę. Podziękowała 

również dyrektorom szkół za miniony, trudny rok szkolny.  

 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego podziękowała Dyrektor MGZUO za 

współpracę, za pozyskiwanie środków zewnętrznych. 

 

Radna Natalia Marciniak pogratulowała wyników dydaktycznych oraz 

sportowych, pomimo tak trudnego roku szkolnego.   

 

Radny Dariusz Foleżyński zapytał o to czy szkoły są przygotowane na 

wypadek zakażenia koronawirusem. 

 

Dyrektorzy szkół w Dużej Cerkwicy i Zamartem odpowiadając 

poinformowali, że szkoły na wypadek takiej sytuacji przygotowują się już od 

maja. Poinformowali m.in. o wprowadzanych zasadach zachowania 

bezpieczeństwa sanitarnego, zasadach dezynfekcji. Podkreślili, że procedury 

są wdrożone, wszystko zgodnie z przepisami.  

 

Radna Natalia Marciniak poruszyła temat kosztów związanych                   

z zakupem środków higienicznych, środków do dezynfekcji.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień 

przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

Ad. I.2. Ustalenie średniej ceny paliwa na rok szkolny 2020/2021.  
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO w Kamieniu Krajeńskim Urszula Brycka, informując, że Gmina 

spełnia obowiązek dowozu dzieci niepełnosprawnych poprzez zorganizowanie 
bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży                   

i uczniów we własnym zakresie, albo poprzez zwrot rodzicom kosztów 
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przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. W związku z wejściem             

3 grudnia 2019 roku art. 39a ustawy Prawo oświatowe, zwrot kosztów 
jednorazowego przewozu następuje na podstawie umowy zawartej pomiędzy 

burmistrzem, a rodzicami, w wysokości określonej według wzoru: 
koszt = (a-b)*c*d/100 
gdzie:  

a - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 
do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 

wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjnowychowawczego, szkoły 
podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, a także przewozu rodzica z tego 
miejsca do miejsca zamieszkania lub miejsca pracy, i z powrotem, 

b - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 
rodzica do miejsca pracy i z powrotem, jeżeli nie wykonywałby przewozu,               
o którym mowa w lit. a, 

c - średnia cena jednostki paliwa w danej gminie właściwego dla danego 
pojazdu, 

d - średnie zużycie paliwa w jednostkach na 100 kilometrów dla danego 
pojazdu według danych producenta pojazdu. 

Rada Miejska zobowiązana jest do uchwalenia uchwały określającej 

średnią cenę paliwa w gminie na każdy rok szkolny. W Gminie Kamień 
Krajeński funkcjonuje jedna stacja paliw PKN Orlen. Średnią cenę 

jednostkową dla każdego rodzaju paliwa ustalono na podstawie sprawdzenia 
cen paliw w tej stacji w dniu 19 sierpnia 2020 roku. 
 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  

 

Na posiedzenie komisji przybył radny Jarosław Dobek.  

 

Ad. I.3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień 
Krajeński za I półrocze 2020 r. 

W/w informację przedstawił Skarbnik Piotr Gustyn. Szczegółowo 

omówił wszystkie zagadnienia.  
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Wyjaśnień na zadawane przez członków komisji pytania udzielali Burmistrz 

Wojciech Głomski oraz Skarbnik Piotr Gustyn.    

 

Radna Natalia Marciniak zwróciła uwagę na to, iż 18 zadań z 31 nie zostało 

rozpoczętych.  

 

Do wypowiedzi radnej odniósł się Skarbnik Piotr Gustyn oraz Burmistrz 

Wojciech Głomski, wskazując, które zadania zostały wykonane, a które są              

w trakcie realizacji.  
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Radna Natalia Marciniak zapytała czy gmina dokłada do zadań zleconych             

w ramach administracji rządowej.  

 

Odpowiedzi udzielił Skarbnik Piotr Gustyn informując, że gmina dokłada 

środki do takich zadań.  

 

Radna Natalia Marciniak poruszyła również sprawę płatnego parkowania.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2020.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Wyjaśnień na zadawane przez członków komisji pytania udzielali Burmistrz 

Wojciech Głomski oraz Skarbnik Piotr Gustyn.    

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 
konserwatorskie. 

 
Przedstawienia tematu dokonał Skarbnik Piotr Gustyn. Poinformował, że 
zmiana uchwały Nr XIX/137/2020 w sprawie udzielenia dotacji celowej na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie 
wpisanym do rejestru zabytków jest konieczna ze względu na fakt, że parafia 
Narodzenia Najświętszej Marii Panny w Zamartem jest zarządzana przez 

Klasztor Karmelitów Bosych na mocy Dekretu Ordynariusza Diecezji 
Pelplińskiej JE Ks. Biskupa Ryszarda Kasyny oraz w oparciu o umowę 

powierzenia Karmelitom Bosym parafii pw. Narodzenia Najświętszej Marii 
Panny. Klasztor Karmelitów Bosych ponosi koszty związane m.in.                  
z konserwacją zabytków sakralnych. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Wyjaśnień na zadawane przez członków komisji pytania udzielał Skarbnik 

Piotr Gustyn.    

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
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Ad.I.6. Petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego.  
 

Przedstawienia tematu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej             
w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak.  

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                   

4 głosami za.    

 
Ad.I.7. Zmiany w WPF.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2020r. 

Planowane na rok 2020 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 

- dochody ogółem – 34.946.754,73 zł, 
- wydatki ogółem – 37.146.754,73 zł. 
W załączniku Nr 2 zwiększona została kwota wydatków majątkowych                  

w roku 2021 o 10.000,00 zł, na zadanie "Budowa sieci wodociągowej                     
i kanalizacji sanitarnej w ul. Szkolnej, budowa sieci kanalizacji sanitarnej             
w ul. Polnej, budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej przy ul. 

Dworcowej, budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Wąskiej oraz budowa 
sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Brzozowej w Kamieniu Krajeńskim". 

Finansowanie tego zadania będzie następujące: 
w 2020r. kwota 1.148.600,00 zł, 
w 2021r. zwiększenie o kwotę 10.000,00 zł po zmianach 718.000,00 zł. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami za. 

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 

udzielił informacji na temat złożonej przez Krajeńskie Towarzystwo 

Kulturalne w Kamieniu Krajeńskim inicjatywy obywatelskiej w zakresie 

zadania publicznego.  

 

W przedmiotowej sprawie toczyła się dyskusja. Padały różne propozycje 

umieszczenia tablicy pamiątkowej m.in. przy MGOK w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że idealnie byłoby gdyby taka tablica 

umieszczona została na rynku miejskim razem z masztami flagowymi. 

Zaproponowała, aby powrócić do tematu w późniejszym czasie.   
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Członkowie komisji ostatecznie zaproponowali umieścić maszty flagowe na 

rynku wraz z tablicą pamiątkową i prowadzenie dalszych ustaleń                  

w późniejszym czasie.  

  

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił Prezesa ZGKiM Sp. z o.o.                   

w Kamieniu Krajeńskim Łukasza Krawczyka o przedstawienie informacji na 

temat rekultywacji składowiska odpadów w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że chciałby przekazać 

kilka informacji na temat rekultywacji przedmiotowego składowiska. 

Poinformował, że informację przekazuje w związku z tym, iż do radnych 

zwracają się mieszkańcy i dopytują o tę sprawę oraz informują, że na 

składowisko przyjeżdżają pojazdy z odpadami o różnych porach i z różnym 

natężeniem. Swoją informację rozpoczął od tego, że w 2017 roku odbyła się 

na składowisku kontrola przez WIOŚ. Trwała od 08-19.12.2017 r. Z uwagi 

na to, iż od 2016 roku odpady nie były już deponowane na składowisku 

odpadów, na podstawie przede wszystkim ustawy o odpadach, jeżeli odpady 

nie są deponowane przez rok, należało takie składowisko zamknąć.                  

W protokole pokontrolnym zapisane zostało, aby wystąpić z wnioskiem do 

Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego o zamknięcie składowiska, 

ponieważ to Marszałek nadzoruje takie instalacje jak składowiska odpadów. 

Marszałek wydał decyzję pozytywną w sprawie zamknięcia składowiska 

odpadów. Prezes poinformował, że po rekultywacji technicznej, która                

w chwili obecnej jest na zaawansowanym etapie, teren po składowisku 

odpadów zostanie obsiany i obsadzony różnymi gatunkami krzewów oraz 

drzew. Rekultywacja składowiska podzielona została na dwa etapy: 

rekultywację techniczną i rekultywację biologiczną. Prezes poinformował, że 

pojazdy przywożą odpady, ponieważ taki sposób rekultywacji również jest 

przewidziany (Rozporządzenie Ministra Środowiska w sprawie składowisk 

odpadów). Są to głównie odpady organiczne. Prezes podkreślił, że w związku 

z tym może występować uciążliwość zapachowa, ale nie jest ona odczuwalna 

cały czas. Podkreślił, że te prace są w zasadzie już na ukończeniu. Temat 

rekultywacji technicznej do końca roku powinien zostać zakończony, 

maksymalnie do pierwszego kwartału 2021 roku. Podkreślił, że w przypadku 

składowiska odpadów w Kamieniu Krajeńskim oszczędność wynosi około                

2 mln zł. Poinformował, że prędzej czy później rekultywacja składowiska 

musiałaby być wykonana. Po przeprowadzonej rekultywacji w fazie 

poeksploatacyjnej na podstawie Rozporządzenia Ministra Środowiska będzie 

prowadzony monitoring przez okres 30 lat, który będzie obejmował: 

- monitoring wód podziemnych, odciekowych, gazu składowiskowego, opadu 

atmosferycznego, osiadania powierzchni składowiska, sprawności systemu 

odprowadzania gazu składowiskowego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał czy za monitoring 

będzie trzeba płacić.        

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk stwierdził, że tak. Zarządzający 

składowiskiem zobowiązany jest prowadzić monitoring.       

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak przypomniał, że na 

składowisko przeznaczone były wysokie środki finansowe, ponieważ miało 

ono funkcjonować 40-50 lat.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że na zarządzającym 

składowiskiem ciążą obowiązki na podstawie również wcześniej wydawanych 

decyzji. Podkreślił, że to co w chwili obecnej dzieje się na składowisku 

odpadów to nie jest nic nielegalnego.  

 

Radna Natalia Marciniak poinformowała, że zmielone odpady zmieszane są 

dozwolone jako odpad służący do tej rekultywacji. Zapytała Prezesa czy 

podpisując umowę nie można było powiedzieć, że nie chcemy „przykrywać 

śmieci śmieciami”. Stwierdziła, że można było szukać innej oferty i nie 

podpisywać tej umowy. Na dowód tego jak wygląda obecna sytuacja na 

składowisku radna pokazała wydruki zdjęć przesyłanych przez mieszkańców. 

Poinformowała, że jest to zmielony plastik, folia. Mieszkańcy pytają dlaczego 

własnych śmieci nie mielimy, jeżeli coś takiego jest dozwolone.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk zwrócił uwagę, że są dokładnie 

wskazane kategorie odpadów dozwolonych. Nie ma w tych kategoriach 

zmieszanego odpadu komunalnego. Poinformował, że wszystkie transporty 

kierowane na składowisko podlegają ewidencji KPO. Od roku 2020 ta 

ewidencja jest prowadzona elektronicznie. Nie wjedzie transport jeżeli nie ma 

karty przekazania odpadów z rodzajem odpadu, który jest dozwolony. 

Podkreślił, że tam nie przyjeżdżają zmieszane odpady komunalne.  

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że przyjeżdżają.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że czasami                     

w pojemnikach na odpady BIO znajdują się również inne odpady z tworzyw 

sztucznych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak wyraził niezadowolenie            

z tego, że gminnych odpadów nie można deponować, a z zewnątrz mogą 

przywozić „byle co”. Stwierdził, że nie ma nad tym kontroli.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że kontrola jest cały 

czas.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak stwierdził, że sami 

kierowcy dziwią się, że taki odpad przyjmowany jest na składowisko.  

 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że mieszkańcy rozmawiają                         

z kierowcami, którzy mówią co przywożą. Kierowca z Białegostoku 

powiedział, że przyjechał pierwszy i ostatni raz i przywiózł wszystko co dało 

się zmielić. Wybrany został metal i szkło, a cała reszta została przemielona.   

    

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że wszystko co jest             

w tej chwili wykonywane jest zgodne z przepisami. Odpad odpowiada 

normom.  

 

Radna Natalia Marciniak zapytała dlaczego wiedząc co wchodzi w skład 

kompostu wyrażono na to zgodę. Stwierdziła, że można było wybrać inny 

odpad. Zapytała czy będą wykonywane badania gleby. 

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że cały czas 

prowadzony jest monitoring środowiskowy. Corocznie wyniki monitoringu 

przekazywane są Marszałkowi Województwa Kujawsko – Pomorskiego.                  

W fazie poeksploatacyjnej monitoring będzie nadal prowadzony przez 30 lat. 

Podkreślił, że dopóki jest się zarządzającym składowiskiem to ponosi się 

odpowiedzialność za pewne rzeczy m.in. za prowadzenie monitoringu.  

 

Radna Natalia Marciniak zapytała czy przedstawiciel firmy Geotrans będzie 

na sesji tak jak było to zapowiedziane.  

  

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że jest taka 

możliwość, ale nie wie jak to wygląda od strony organizacyjnej, sanitarnej. 

Przedstawiciel firmy przeznacza sobie cały dzień dla Gminy Kamień 

Krajeński.  

 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że kierowca z Białegostoku dziwił się, 

że Kamień Krajeński jest jednym z nielicznych miejsc, do którego przywozi 

tego typu odpad. Zastanawiał się dlaczego na to się pozwala. Radna 

stwierdziła, że nie należy dziwić się mieszkańcom, ponieważ oni również 

rozmawiają z kierowcami.  

 

Radny Jarosław Dobek stwierdził, że osad jeszcze rozumie, ale nie rozumie 

zmielonych odpadów zmieszanych.  

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że nic na tym miejscu nie urośnie. 

Podkreśliła, że nigdy nie pozwoliłaby, aby takie śmieci deponowane były na 

jej terenie.  
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Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że za kilka lat okaże 

się jak to będzie wyglądało. Zwrócił uwagę na zaoszczędzone środki 

finansowe.  

 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że jest za rekultywacją, ale nie za 

takim rodzajem odpadu. Zachęciła radnych, aby podjechali i zobaczyli jak to 

w rzeczywistości wszystko wygląda.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że problem związany             

z zapachem za chwilę zniknie. 

 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że zapach nie jest aż takim problemem. 

Problemem jest to co zostanie w ziemi.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że dlatego jest 

monitoring 30-letni.  

 

Radna Natalia Marciniak zapytała co się stanie jeżeli za 15 lat pojawi się 

jakiś problem.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że zarządzający 

będzie musiał podjąć jakieś działania. Podkreślił, że firma Geotrans kończy 

rekultywację w Szubinie.  

 

Radna Natalia Marciniak zwróciła uwagę, że najwięcej jest folii.  

 

Radny Dariusz Foleżyński zapytał o to kto poniesie koszty jeżeli w przyszłości 

pojawi się problem z glebą.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk stwierdził, że jeżeli były 

powadzone badania i składowisko funkcjonowało do roku 2015 to również po 

fazie eksploatacyjnej nie powinno być problemów. Podkreślił, że od roku 

2007 musiał być prowadzony monitoring środowiskowy. 

 

Radna Natalia Marciniak podziękowała za to, że Prezes ZGKiM przyszedł na 

komisje, aby wyjaśnić pewne kwestie. Podkreśliła jednak, że nie rozumie 

dlaczego pozwolono na takiego typu odpad i przysypywanie odpadów 

odpadami. Zwróciła uwagę, że w chwili obecnej zwiększyła się częstotliwość 

przywożenia odpadów. Czasami rano czeka już 7 kontenerów, aby 

zdeponować odpad. Poinformowała, że pyta kierowców co jest przywożone. 

Odpowiadają, że kompost. Kierowcy przyjeżdżają z rożnych stron Polski.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk stwierdził, że jest tak, aby 

przyspieszyć rekultywację i nie rozciągać tego w czasie.  
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Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że współczuje zwłaszcza mieszkańcom 

ul. Sienkiewicza. Dodała, że nie wyraża się zgody na deponowanie takiego 

odpadu na naszym terenie. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy inny rodzaj odpadu, który nie zawierałby 

dużo plastiku byłby droższy.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk poinformował, że 

zagospodarowanie osadów ściekowych wynosi około 150-160 zł za tonę.  

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy taki osad jest dostępny. 

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że tak.  

 

Radny Jarosław Dobek zapytał do kiedy ma zakończyć się ten etap 

rekultywacji.  

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk odpowiedział, że do końca roku.  

 

Radna Natalia Marciniak kolejny raz podkreśliła, że ten odpad jest 

dozwolony, ale nie rozumie dlaczego pozwolono na jego deponowanie na 

naszym terenie.   

 

Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że dobrze byłoby wysłuchać 

wyjaśnień przedstawiciela firmy Geotrans. 

 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk zapytał czy przedstawiciel firmy 

Geotrans ma być obecny na sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak odpowiedział, że nie na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 26 sierpnia 2020 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


